



MOD: KSS-16XL

STAND FOR SCROLL SAWS

SUPPORT POUR SCIES À CHANTOURNER

- Designed to fit 16" & 21" Scroll Saws (models KXL-16 and KXL-21/100)
- Conçu pour Scies à Chantourner de 16" et 21" (modèles KXL-16 et KXL-21/100)

PROOF OF PURCHASE

Please keep your dated proof of purchase for warranty and servicing purposes.

LIMITED TOOL WARRANTY

King Canada makes every effort to ensure that these products meet high quality and durability standards. King Canada warrants to the original retail consumer a 2-year limited warranty as of the date the product was purchased at retail and that each product is free from defects in materials. Warranty does not apply to defects due directly or indirectly to misuse, abuse, normal wear and tear, negligence or accidents, repairs done by an unauthorized service center, alterations and lack of maintenance. King Canada shall in no event be liable for death, injuries to persons or property or for incidental, special or consequential damages arising from the use of our products. To take advantage of this limited warranty, return the product at your expense together with your dated proof of purchase to an authorized King Canada service center. Contact your retailer or visit our web site at www.kingcanada.com for an updated listing of our authorized service centers. In cooperation with our authorized serviced center, King Canada will either repair or replace the product if any part or parts covered under this warranty which examination proves to be defective in workmanship or material during the warranty period.

PREUVE D'ACHAT

S.V.P. gardez votre preuve d'achat pour la garantie et le service d'entretien de votre produit.

GARANTIE LIMITÉE

King Canada fait tous les efforts pour assurer que nos produits soient satisfaisants aux standards de qualité et de durabilité. King Canada offre aux consommateurs une garantie limitée de 2 ans, dès la date d'achat, que chaque produit est sans défauts de matériaux. La garantie ne s'applique pas aux défauts causés directement ou indirectement à l'abus, usage normale, négligence ou accidents, réparations effectuées par un centre de service non-autorisé, modifications et manque de maintenance. King Canada ne sera en aucun temps responsable pour les accidents mortels ou blessures à la personne ou à la propriété ou dans le cas d'incidents, en cas spécial ou dommages-intérêts indirects survenus pendant l'utilisation de nos produits. Pour profiter de cette garantie limitée, retournez le produit à vos frais ensemble avec votre preuve d'achat à un centre de service autorisé King Canada. Contactez votre distributeur ou visitez notre site web à www.kingcanada.com pour obtenir une liste à jour de nos centres de service autorisés King Canada. En coopération avec notre centre de service autorisé, durant la période de garantie, King Canada va soit réparer ou remplacer le produit si l'inspection prouve qu'une ou plusieurs pièces couvertes sous cette garantie sont défectueuses.

#	Order#/#Com.	Description	Description	Qty/Qté
1	2416210010	Hex. bolt	Boulon hexagonal	4
2	2416210020	Washer	Rondelle	32
3	2416210030	Short support (top)	Support court (haut)	2
4	2416210040	Long support (top)	Support long (haut)	2
5	2416210050	Leg	Jambe	4
6	2416210060	Hex. nut	Écrou hexagonal	28
7	2416210070	Short support (bottom)	Support court (bas)	2
8	2416210080	Long support (bottom)	Support long (bas)	2
9	2416210090	Leg extension	Rallonge de jambe	4
10	2416210100	Carriage bolt	Boulon de carrosserie	24

